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I vår panel deltar: 

Magnus Ek, Centerpartiet 

Filip Elland, Castellum 

Johanna Farelius, Naturvårdsverket 

Ove Fredriksson, Mälarenergi 

Mikael Hedström, RagnSells 

Jan-Erik Hellman, Vasakronan 

Gunilla Holmberg, Skanska Industrial Solutions 

Viveke Idh, Återvinningsindustrierna 

Mikael Karlsson, Uppsala universitet  

Karin Medin, Söderenergi 

 

Moderator: Malin Forsgren, 2050 Consulting

 

Frukost serveras från kl 08:00. 

Varmt välkomna! 

 

Söderenergi bjuder in till frukostseminarium 

Verksamhetsavfallet växer – vad gör vi? 
Tisdagen den 5 juli kl 08:15-09:30 

Joda innergård, Skeppsbron 24 

Varje år skapas 35 miljoner ton avfall i Sverige – och bara 4,5 miljoner från hushållen. 
Resten är verksamhetsavfall, mest från bygg och industri. Mängden ökar i såväl Sverige som 

globalt och allt för liten andel går till återanvändning eller återvinning. Vi är långt ifrån att 
sluta kretsloppet. 

I samtal med representanter från branscher som genererar verksamhetsavfall, 
avfallsentreprenörer, energiåtervinnare, myndigheter och politiker diskuterar vi: 

Hur ökar vi återvinningen och återbruket av material 
som idag går till energiåtervinning? 

Vilket material bör överhuvudtaget gå till förbränning? 

Vilka styrmedel behövs för att nå ökad cirkuläritet? 

http://www.soderenergi.se/

